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Motto: 
Este o provocare 
ca, după patru ani 
de implicare în 

executivul 
administraţiei 

locale, să vă 
transmit un mesaj 
din ...opoziţie! 
Am "descoperit" şi 
v-am dovedit în 
numai patru ani că, 
în Arad, se poate 
face efectiv ceva 
concret. 

Toate 
obiectivele 

realizate au fost 
necesare oraşului. 

Toate pentru dumneavoastră. Eu consider că am făcut parte dintr-o echipă care a conceput şi 
finalizat lucruri utile pentru oraşul nostru. 

Aradul este şi va fi din ce în ce mai curat, va fi mai luminat, are mai multe străzi 
asfaltate, are mai multe străzi canalizate, are un ştrand mai frumos, are deja un vizibil 
dinamism în dezvoltarea economică şi deci un nivel de trai mai ridicat. 

Nu am făcut tot ce mi-am propus, patru ani nu ajung pentru a rezolva toate 
problemele oraşului, dar vă asigur că voi fi atent ca această administraţie locală să continue 
programul strategic propus de dumneavoastră. 

Voi sprijini orice program bun propus de executiv, voi promova programe noi! 
Eu voi fi întotdeauna alături de dumneavoastră, stimaţi arădeni! 

 
 

În temeiul art.51 alin.(4) din Legea administraţiei publice locale, republicată,  prezint 
următorul 

RAPORT DE ACTIVITATE 
pentru anul 2006 

 
Activitatea la  şedinţele Consiliului Local al Municipiului Arad.  
Şi în acest an, am votat pentru acele hotărâri care au adus Aradului 
noi şanse de dezvoltare şi de ridicare a calităţii vieţii, hotărâri pe care 
le-am votat cu convingerea că aduc o contribuţie reală în viaţa 
oraşului, astfel cum le-am perceput raportat la  experienţa mea 
recentă  în administraţie ca viceprimar (2000-2004). Am votat pentru  
numeroase studii de fezabilitate, proiecte tehnice menite să 
modernizeze şi să ridice gradul de confort şi urbanizare a  cartierelor 
Aradului, aprobarea a numeroase documentaţii de urbanism pentru 

Total 
întruniri 

Total 
participări 

19 18 



sprijinirea  investitorilor particulari în vederea construirii de locuinţe 
individuale, colective, spaţii comerciale, de producţie, de prestări 
servicii, reprezentanţe şi sedii de firme, staţii de distribuţie carburanţi,  
dar şi a unor documentaţii de amploare vizând realizarea unor lucrări 
publice ca PUD Piaţa Alfa, PUD Piaţa Fortuna, PUD Staţie de sortare 
a deşeurilor Arad, zona CET, amenajare parcări şi locuri de joacă în 
Micălaca, zona blocurilor 500 si 700, în C A Vlaicu, zona blocului X 
42, PUD Piaţa Avram Iancu, PUD Zonă Agrement Mal stâng râul 
Mureş, PUD Amenajare piaţa Agroalimentară Grădişte, PUD 
Amenajare parcări colective Bulevardul Decebal, PUD Complex 
locuinţe colective Sânicolaul Mic, PUD Microcartier condominii 
Aradul Nou, am votat pentru realizarea următoarelor lucrări 
publice:reabilitarea sistemului de încălzire a clădirii Primăriei Arad, 
amenajarea legăturii rutiere str.Brâncuşi şi Calea Aurel Vlaicu,  
modelare şi compozitie arhitectural-peisagistică, modernizarea 
reţelelor termice din municipiu, modernizarea unor puncte termice, 
reducerea consumului pentru economisirea agentului termic în 
unităţile de învăţământ preuniversitar, amenajare terenuri sport în 
incinta  unităţilor de învăţământ Liceul Sportiv şi Grupul Şcolar 
Forestier Arad, consolidări şi modernizări la numeroase grădiniţe şi 
scoli din municipiu, restaurarea şi amplasarea unei fântâni arteziene 
în Piaţa Spitalului, reabilitarea urbană a zonei Fortuna, închiderea 
rampei de deşeuri din Câmpul Liniştii, reabilitarea reţelei de trotuare 
din municipiul Arad, reamenajare zonă Aleea Borsec). 
Activitatea  la şedinţele comisiilor de specialitate.   14 13 
Sunt vicepreşedinte al Comisiei de urbanism, construcţii şi amenajarea teritoriului din cadrul 
Consiliului Local al Municipiului Arad. Am participat, cu o excepţie,  la toate şedinţele 
Comisiei.   Anul 2006 a adus o creştere spectaculoasă a documentaţiilor de urbanism,  astfel 
cum era şi de aşteptat, cunoscând tendinţa ascendentă a interesului pentru construcţii noi în 
municipiul Arad al ultimilor ani, interes al cetăţenilor în construirea de locuinţe individuale, 
dar şi al agenţilor economici care investesc în hale de producţie  Aportul comisiei a fost din ce 
în ce mai solicitat, procesul investiţional fiind caracterizat nu doar de numărul mare al 
construcţiilor propuse, ci şi de complexitatea, dimensiunea tot mai mare  şi diversitatea 
acestora. Am încercat şi sperăm că am reuşit să descurajăm edificarea construcţiilor masive 
fără a avea  numărul de parcări corespunzătoare numărului de locuinţe proiectat. 
Participarea la dezbaterile publice organizate pentru proiectele de hotărâri normative si 
probleme de interes public. 
În cursul acestui an am participat la una din cele două dezbateri publice organizate de către 
Primăria Arad, care a avut ca temă Amplasarea Monumentului Marii Uniri, dezbatere care a 
avut loc în data de 13 aprilie 2006.  
În cursul acestui an am formulat mai multe interpelări, dintre care doresc să o menţionez pe 
cea din  cadrul şedinţei Consiliului Local din 27 septembrie 2006, referitoare la propunerea de 
sancţionare disciplinară a noului director al  Teatrului Clasic „Ioan Slavici” Arad, pentru 
atitudinea de sfidare a Consiliului Local în presa locală. 
 


